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Ritva Lassila esitti toiveen, että pururadalle olisi toiveissa saada 2-3 penkkiä.  
Arja Pirhonen tietää toivotut paikat.  
 
Maija Tiittanen kertoi, että myös Värtsilän kylälle toivottaisiin paria penkkiä. 
 
Kuntoportaisiin toivottiin myös kaiteita, mutta sitä ei pidetty portaiden 
treenikäytön näkökulmasta sopivana ratkaisuna. 


